
    
REPUBLIKA HRVATSKA
OSJEČKO-BARANJSKA ŽUPANIJA
OPĆINA MARIJANCI
OPĆINSKO VIJEĆE

KLASA: 024-08/23-01/1
URBROJ: 2158-27-01-23-3
U Marijancima, 28. lipnja 2023. godine

 ZAPISNIK

Sa 15. sjednice Općinskog vijeća Općine Marijanci održane 28. lipnja 2023. godine s početkom u
19:00 sati.
Od vijećnika su 
prisutni:  Alen  Babić,  Kruno Belošević,  Josip  Dukmenić,  Davor  Jurkić,  Samir  Kovačević,  Ivan
Mesaroš, Ana Mužar Dubrović, Nikola Pandurić.
nisu prisutni: Ana Alšić
,ostali  prisutni: Darko Dorkić – načelnik Općine Marijanci, Ivan Pandurić- pročelnik JUO, Ana
Prevolšek – zapisničar.
Predstavnici medija: Lidija Aničić, Hrvatski radio Valpovština, 
Sjednica je započela s radom u 19:10 sati.

Predsjednik Ivan Mesaroš pozdravlja sve nazočne i konstatira da je sjednici prisutno 8 od 9
vijećnika, te da postoji kvorum za donošenje odluka.

Predlaže  Anu  Prevolšek  za  zapisničarku,  te  Krunu  Beloševića  i  Davora  Jurkića  za
ovjerovitelje zapisnika, te na takav prijedlog nitko od nazočnih nije imao primjedbi.
Nadalje, predsjednik predlaže slijedeći:

Dnevni red

1. Usvajanje zapisnika sa 14. sjednice Općinskog vijeća (I. Mesaroš) 
2. a) Donošenje Izmjena i dopuna Proračuna Općine Marijanci za 2023. godinu i 
projekcija Proračuna za 2024. i 2025. godinu (D. Dorkić)
b) Donošenje Odluke o izvršavanju Izmjena i dopuna Proračuna Općine Marijanci 
za 2023. godinu i projekcija Proračuna za 2024. i 2025. godinu (D. Dorkić) 
c) Donošenje Izmjena i dopuna Programa korištenja sredstava ostvarenih od 
zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom i davanja na privremeno korištenje 
poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske i koncesije na području 
općine Marijanci za 2023. godinu (D. Dorkić)
d) Donošenje Izmjena i dopuna Programa utroška sredstava ostvarenih od 
šumskog doprinosa za 2023. godinu (D. Dorkić)
e)  Donošenje Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu za Općinu 
Mariajnci za 2023. godinu (D. Dorkić)
f)  Donošenje Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u predškolskom odgoju, 
školstvu i visokoškolskom obrazovanju za Općinu Marijanci za 2023. godinu (D. 
Dorkić)
g)  Donošenje Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi i društvenim 
djelatnostima za Općinu Marijanci za 2023. godinu (D. Dorkić)



h)  Donošenje Izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za Općinu Marijanci za 2023. godinu (D. Dorkić)
i)  Donošenje Izmjena i dopuna Programa održavanje objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture za Općinu Marijanci za 2023. godinu (D. Dorkić)
3. Donošenje Odluke o zaduživanju Općine Marijanci (D. Dorkić)
4.  Donošenje Odluke o davanju koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti 
dimnjačarskih poslova na području Općine Marijanci (D. Dorkić)
5. Izvješće o doznačenim i utrošenim sredstvima iz proračuna Općine Marijanci za 
provedbu aktivnosti udruga civilnog društva u 2022. godini (D. dorkić)
6. Izvješće o doznačenim i utrošenim sredstvima iz Proračuna Općine Marijanci za 
rad Vatrogasne zajednice Općine Marijanci u 2022. godini (D. Dorkić)
10. Vijećnička pitanja i razno 

Predsjednik otvara raspravu na predloženi Dnevni red, budući da iste nije bilo, poziva na glasanje, 
te konstatira kako se Dnevni red za 15. sjednicu  usvaja sa 6 glasova ZA , 1 glas SUZDRŽAN i 1 
glas PROTIV.

Ad 1.
Predsjednik otvara raspravu u svezi Zapisnika sa 14. sjednice Općinskog vijeća, a budući da iste 
nije bilo, poziva na glasanje, te konstatira da je:

Zapisnik sa 13. sjednice Općinskog vijeća –  usvojen sa 6 glasova ZA , 1 glas SUZDRŽAN i 1 
glas PROTIV.

Ad 2. a.) 
Pod ovom točkom izvještava načelnik Darko Dorkić pojašnjava kako su jedan od razloga donošenja
I. izmjena i dopuna Proračuna Općine Marijanci investicije planirane, a neostvarene u prethodnoj 
godini no čiji postupak realizacije je pokrenut u 2022. godini. Isto se odnosi  na ulaganje u Ribički 
dom „SMUĐ“ Črnkovci, akođer razlog donošenja I. izmjena i dopuna Proračuna Općine Marijanci 
je i postupak realizacije dugoročnog kredita za investicije koje će se u cijelosti i djelom financirati 
iz kreditnih sredstava. Radi se o slijedećim investicijama:
1. Izgradnja nerazvrstane ceste u naselju Črnkovci

2. Izgradnja pješačkih staza na području Općine Marijanci

3. Modernizacija javne rasvjete u naselju Marijanci

4. Rekonstrukcija i adaptacija zgrade NK „Mladost“ Črnkovci.

Nadalje, jedan od razloga su i dodatna ulaganja u objekte na području Općine Marijanci (Poslovni 
objekt u Čamagajevcima, „Plosna“ Kunišinci, NK „Bočkinci“, opremanje društvenog doma 
Črnkovci, društveni dom Kunišinci), te sufinanciranje u poljoprivredi. Predsjednik otvara raspravu, 
a budući da se nitko nije javio, zatvara istu, te poziva na glasanje i konstatira kako su:

Izmjene i dopune Proračuna Općine Marijanci za 2023. godinu i projekcije Proračuna za 2024. i 
2025. godinu usvojene sa 5 glasova ZA i 3 glasa PROTIV.

Ad 2. b.)
Pod ovom točkom izvještava Načelnik, te u svezi predložene Odluke pojašnjava kako se u 
izmjenama i dopunama Proračuna Općine Marijanci povećavaju prihodi poslovanja za 163.382,00 
eura, te prihodi od prodaje nefinancijske imovine za 231.675,00 eura.



Rashodi poslovanja povećavaju se za 87.653,00 eura, te rashodi za nabavu nefinancijske imovine za
259.324,00.
Primici od financijske imovine i zaduživanja povećavanju se za 261.920,00 eura dok se izdaci za 
financijsku imovinu i otplate zajmova povećavaju za 310.000,00 eura.  Predsjednik otvara raspravu,
a budući da se nitko nije javio, zatvara istu, te poziva na glasanje i konstatira kako se:

Odluka o izvršavanju Izmjena i dopuna Proračuna Općine Marijanci za 2023. godinu i projekcija 
Proračuna za 2024. i 2025. godinu usvaja sa 5 glasova ZA i 3 glasa PROTIV.

Ad 2. c.)
Načelnik pod ovom točkom pojašnjava kako se zbog realizacije Dugoročnog kredita mijenjaju 
izvori u Proračunu, te su shodno tome predložene slijedeće promjene: 
kojim se sredstva navedena u članku 2. raspoređuju za financiranje sljedećih aktivnosti:

 Deratizacija, dezinsekcija i ostale usluge 5.350,00 EUR
 Održavanja javnih površina i poljskih puteva           11.813,00 EUR
 Čišćenje snijega sa nerazvrstanih cesta             6.637,00 EUR
 Otplata zajmova   76.000,00 EUR
 Sufinanciranje u poljoprivredi    45.980,00 EUR
 Ceste  146.014,00 EUR
 Veterinarske usluge      7.915,00 EUR

UKUPNO 299.709,00 EUR 
 Predsjednik otvara raspravu, a budući da se nitko nije javio, zatvara istu, te poziva na glasanje i 
konstatira kako se:

Izmjene i dopune Programa korištenja sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom 
pogodbom i davanja na privremeno korištenje poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike 
Hrvatske i koncesije na području općine Marijanci za 2023. godinu usvajaju sa 5 glasova ZA i 3 
glasa PROTIV.

Ad 2. d.)

Načelnik pod ovom točkom pojašnjava kako je došlo do povećanja prihodovne strane sredstava 
ostvarenih od šumskog doprinosa, te se sukladno tome predlaže slijedeće promjene

 Podmirenje troškova komunalnih usluga  7.567,00 eura
 Održavanje javnih površina       30.000,00 eura

Predsjednik otvara raspravu, a budući da se nitko nije javio, zatvara istu, te poziva na glasanje i 
konstatira kako se:

Izmjene i dopune Programa utroška sredstava ostvarenih od šumskog doprinosa za 2023. godinu 
usvajaju sa 5 glasova ZA i 3 glasa PROTIV.

Ad 2. e.)

Načelnik pod ovom točkom pojašnjava kako je kao i kod prethodne točke ovdje također došlo do 
malih promjena, te je sada predloženi iznos 61.000,00 eura.
Budući da se više nitko nije javio za raspravu, Predsjednik zatvara istu, te poziva na glasanje i 
konstatira kako se:

Izmjene i dopune Programa javnih potreba u sportu za Općinu Marijanci za 2023. godinu   usvajaju  
sa 5 glasova ZA i 3 glasa PROTIV



Ad 2. f.)

Načelnik pod ovom točkom predlaže izmjenu i dopunu programa radi nastalih promjena, te predlaže
slijedeće:
Osigurana sredstva raspoređuju se za sljedeće svrhe:
Sufinanciranje rada dječjih vrtića 133.755,00 EUR
Sufinanciranje prehrane učenika osnovnih škola        100,00 EUR
Sufinanciranje cijene prijevoza učenika srednjih škola   13.275,00 EUR
Sufinanciranje smještaja u učeničkim domovima     5.550,00 EUR
Nabava udžbenika za učenike osnovnih škola   19.900,00 EUR
Pomoć studentima     7.300,00 EUR
Održavanje školskih objekata      2.725,00 EUR
Opremanje dječjih igrališta     6.637,00 EUR

UKUPNO             189.242,00 eura

Predsjednik otvara raspravu, na istu se javlja vijećnik Samir Kovačević koji postavlja pitanje 
Načelniku da li se razmatra besplatan vrtić za svu djecu predškolskog uzrasta.
Načelnik odgovara kako ovog trenutka to nije opcija, te ne razmišlja o takvom potezu.
Nadalje na raspravu se javlja vijećnik Alen Babić koji postavlja pitanje u svezi dječjeg igrališta u 
Črnkovcima, te da li je po tom pitanju šta poduzeto.
Načelnik odgovara kako pitanje uopće nije vezano za ovu točku, te da će odgovoriti na njega pod 
točkom razno.
Budući da se više nitko nije javio za raspravu, Predsjednik zatvara istu, te poziva na glasanje i 
konstatira kako se:

Izmjene i dopune Programa javnih potreba u predškolskom odgoju, školstvu i visokoškolskom 
obrazovanju za Općinu Marijanci za 2023. godinu usvajaju sa 5 glasova ZA i 3 glasa PROTIV.

Ad 2. g.)
Načelnik pod ovom točkom pojašnjava kako je i u ovom programu došlo do malih promjena, te 
sukladno tome predlaže izmjenu iznosa na 22.000,00 eura 
Predsjednik otvara raspravu, a budući da se nitko nije javio, zatvara istu, te poziva na glasanje i 
konstatira kako se:

Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi i društvenim djelatnostima za Općinu 
Marijanci za 2023. godinu usvajaju sa 5 glasova ZA i 3 glasa PROTIV.

Ad 2. h.)

Načelnik pod ovom točkom pojašnjava kako su ovim izmjenama predložene nove stavke s novim 
izvorima koji su predviđeni, a to su:
„JAVNE POVRŠINE 

1. Izgradnja pješačkih staza 84.700,00 EUR

Namjenski primitci od zaduživanja 84.700,00 EUR

2. Javna rasvjeta u Kunišincima    4.822,00 EUR
Tekuće pomoći iz državnog proračuna    4.822,00 EUR



3. Modernizacija javne rasvjete Marijanci 33.100,00 EUR

Namjenski primici od zaduživanja 16.700,00 EUR

Kapitalne pomoći iz državnog proračuna 16.700,00 EUR

NERAZVRSTANE CESTE                       
1. Nerazvrstane ceste                     132.740,00 EUR
                                                                                

Prihodi od prodaje poljoprivrednog zemljišta   132.740,00 EUR  

2. Izgradnja nerazvrstane ceste u naselju Črnkovci   104.185,00 EUR
Kapitalne pomoći iz državnog proračuna     33.185,00 EUR
Namjenski primici od zaduživanja     71.000,00 EUR             

                                                                                 
KANALIZACIJA
1.    Sufinanciranje izgradnje kanalizacije u Črnkovcima                    26.548,00 EUR

Prihod od naftne rente                                                      26.548,00 EUR“         

Predsjednik otvara raspravu, a budući da se nitko nije javio, zatvara istu, te poziva na glasanje i 
konstatira kako se:

Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za Općinu 
Marijanci za 2023. godinu   usvajaju sa   5 glasova ZA i 3 glasa PROTIV.

Ad 2. i.)
Pod ovom točkom Načelnik navodi kako su izmjene usklađene s rebalansom proračuna, te se 
predlaže slijedeće:
„JAVNE POVRŠINE

1. Održavanje javnih površina   46.615,00 EUR

Prihodi od naftne rente         4.802,00 EUR
Prihodi od zakupa poljoprivrednog zemljišta   11.813,00 EUR
Prihod od šumskog doprinosa  30.000,00 EUR

NERAZVRSTANE CESTE
1.   Čišćenje snijega na nerazvrstanim cestama          6.637,00 EUR

Prihod od prodaje poljoprivrednog zemljišta   6.637,00 EUR
                                                                                                      

JAVNA RASVJETA
1.    Redovno održavanje javne rasvjete   7.963,00 EUR

Prihodi od komunalne naknade   7.963,00 EUR                 
GROBLJA
1. Uređenje i održavanje groblja         6.637,00 EUR

Prihodi od komunalne naknade   6.637,00 EUR



Predsjednik otvara raspravu, a budući da se nitko nije javio, zatvara istu, te poziva na glasanje i 
konstatira kako se:

Izmjene i dopune Programa održavanje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za Općinu 
Marijanci za 2023. godinu usvajaju sa 5 glasova ZA i 3 glasa PROTIV.

Ad 3.
Pod ovom točkom Načelnik predlaže odluku o zaduživanju Općine Marijanci, te pojašnjava kako se
radi o dugoročnom kreditu koji je namijenjen za slijedeće projekte, :

 1. Program 3005 – Razvoj sporta i rekreacije
Kapitalni projekt K300501 – SPORTSKO REKREACIJSKI CENTAR MARIJANCI (1. 

Faza), iznos 341.207,68 eura.      
2. Program 3005 – Razvoj sporta i rekreacije
Tekući projekt T300501 – REKONSTRUKCIJA I OBNOVA PROSTORIJA NK 
„MLADOST” ČRNKOVCI, iznos 90.011,59 eura.
3. Program 3103 – Izgradnja i održavanje objekata komunalne infrastrukture
Kapitalni  projekt  K301301  –  IZGRADNJA  PJEŠAČKIH  STAZA,  iznos  84.729,21  
euro.
4. Program 3103 – Izgradnja i održavanje objekata komunalne infrastrukture
Kapitalni  projekt  K301305  –  IZGRADNJA NERAZVRSTANE  CESTE  U  NASELJU  
ČRNKOVCI, iznos 70.955,74 eura.
5. Program 3103 – Izgradnja i održavanje objekata komunalne infrastrukture
Aktivnost  A301309  –  MODERNIZACIJA  JAVNE  RASVJETE  NASELJA  
MARIJANCI, iznos 13.095,78 eura.

Predsjednik otvara raspravu, na raspravu se javlja vijećnik Samir Kovačević kojeg zanima koliko 
iznose ukupni troškovi SRC Marijanci, te da li je ovo prva faza zaduženja od 341.207,68 eura i 
koliko ih još treba biti.
Načelnik odgovara kako se iz ovog kredita financira prva faza tog projekta i s ovim kreditom 
nemaju nikakve veze ostale faze, odnosno ispravnije rečeno uporabne cjeline. Prva uporabna cjelina
se odnosi na rekonstrukciju i sanaciju sadašnjeg nogometnog terena na način da se odradi mala 
drenaža, nasipanje, navodnjavanje, nova rasvjeta, nova ograda oko terena, nove kućice i novi 
golovi. 
Budući da se više nitko nije javio za raspravu, Predsjednik zatvara istu, te poziva na glasanje i 
konstatira kako je:

Odluke o zaduživanju Općine Marijanci– usvojena sa 5 glasova ZA i 3 glasa PROTIV.

Ad 4.
Načelnik pod ovom točkom pojašnjava kako je proveden postupak davanja koncesije za obavljanje 
komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova, te je na isti natječaj pristigla jedna ponuda i to 
ponuditelja Samostalna dimnjačarska radnja Tiborjanci. S obzirom da je ponuda udovoljila svim 
traženim uvjetima, te su stečeni uvjeti za sklapanje ugovora predlaže donošenje ove Odluke.
Budući da se nitko nije javio na raspravu, predsjednik zatvara istu, te poziva na glasanje i konstatira
kako je:

Odluka o davanju koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova na 
području Općine Marijanci – usvojena sa 7 glasova ZA i 1 glas SUZDRŽAN.



Ad 5.
Načelnik je izvjestio vijeće o doznačenim i utrošenim sredstvima iz proračuna Općine Marijanci za 
provedbu aktivnosti udruga civilnog društva u 2022. godini. Također pojasnio je kako su sve udruge
predale svoja izvješća koja su u obvezi, te ukoliko netko ima potrebu pregledati ta izvješća neka 
slobodno dođe i pregleda, ista se nalaze u Jedinstvenom upravnom odjelu. Također sve udruge su 
održale svoje godišnje skupštine koje su javne i na koje je svatko mogao doći tko se interesira za 
rad pojedine udruge.

Na raspravu se javlja vijećnik Alen Babić koji komentira da mjerodavno izvješće o radu udruge s 
kojim će se dokazati kako se novac troši, izvješće koje sadržava potpis predsjednika udruge i potpis 
knjigovodstvenog servisa. Također, time bi se ujedno i dokazalo da sve udruge imaju svoje 
knjigovodstvene servise. Također komentira da je saznanja da pola udruga nema knjigovodstvene 
servise.
Nadalje, dotaknuo se stavke da je udruzi dragovoljaca Domovinskog rata uplaćeno 8.500,00 kn, dok
on komentira da je udruzi isplaćeno 3.000,00 kuna.
Načelnik mu pojašnjava da je točan iznos od 8.500,00 kn, jer udruga sada ima zajednički račun 
računa, a dio sredstava je otišao udruzi u Valpovo, odnosno za obilježavanje napada na Baranju, dok
je 3.000,00 kn otišlo za udrugu u Donjem Miholjcu.
Nadalje, na raspravu se javlja vijećnik Josip Dukmenić, koji nije zadovoljan podnesenim izvješćem 
i tvrdi da Udruge nisu ispunile svoju zakonsku obvezu, jer su dužne izvješće podnijeti vijeću, a ne 
jedinstvenom upravnom odjelu i načelniku.
Na raspravu se dalje javlja vijećnik Alen Babić koji iznosi svoje mišljenje da čelni ljudi u udrugama
ne bi trebali biti povezani s politikom, te da to nije u skladu s zakonom.
U raspravu su se uključili načelnik, pročelnik, te vijećnik Kruno Belošević koji su nastavno na 
izneseno komentiraju kako je sve u skladu sa zakonom, te izrečeno nema smisla.
Budući da se više nitko nije javio za raspravu, Predsjednik zatvara istu, te prelazi na slijedeću točku.

Ad 6.
Načelnik je pod ovom točkom iznio Izvješće o doznačenim i utrošenim sredstvima iz Proračuna 
Općine Marijanci za rad Vatrogasne zajednice Općine Marijanci u 2022. godini.
Predsjednik otvara raspravu, a budući da se nitko nije javio za raspravu, zatvara istu, te prelazi na 
slijedeću točku dnevnog reda.

Ad 7.
Predsjednik otvara raspravu pod točkom Vijećnička pitanja i razno.
Načelnik je odgovorio vijećniku Alenu Babiću na postavljeno pitanje u svezi izgradnje školskog 
igrališta u Črnkovcima.
Naime, pojasnio je kako za taj projekt postoji projektna dokumentacija i kako se novac zapravo 
čeka od Županije, te kako u suradnji i s predsjednikom vijeća radi na realizaciji tog projekta, te 
vjeruje da će do kraja godine biti započeta gradnja.
Na raspravu se dalje javlja vijećnik Alen Babić koji komentira problematiku ceste u Črnkovcima, te 
navodi da je imao puno upita ljudi i da je policija intervenirala, ističe kako asfalt propada , te kako 
je cesta sama po sebi opasna, a radovi su završeni prošle godine.
Nadalje, zanima ga što općina može poduzeti vezano uz prirez, te problematika čišćenja kanala.
Na raspravu se javlja i predsjednik Ivan Mesaroš koji komentira kako je poslije izvođenja I. Faze 
kanalizacije u Črnkovcima uočeno jako puno nedostataka od strane izvođača radova, te što Općina 
može učiniti po tom pitanju s obzirom da je izvođač radova već u više navrata obećao da će biti 
riješeno, no međutim ne poduzima se ništa. Sukladno navedenom zanima ga koji je slijedeći korak, 
da li se može ići prema nadzoru tog izvođača radi vraćanja u prvobitno stanje, te koji je nekakav 
garancijski rok u kojem se uopće može reagirati na taj problem.
Načelnik odgovara kako je upoznat s tim problemom i kako je i danas razgovarao i s direktoricom 
investitora i s direktorom izvođača radova, te su uvijek obećanja da će biti riješeno. Predlaže da se 



nakon ove sjednice pošalje i dopis u ime vijeća i načelnika prema Hidrobelu radi rješavanja tog 
problema kako bi postojao pismeni trag.
Što se tiče pitanja u svezi prireza, pojašnjava da ćemo mi i sve ostale jedinice lokalne samouprave 
ostati bez tog prihoda. Vlada je donijela takvu odluku, te mi po tom pitanju ne možemo puno 
učiniti. U budućnosti možemo jedino razmišljati da li ćemo dizati porez kako bi nadomjestiti taj 
nedostatak prihoda, a radi se o otprilike 120.000,00 kuna. Ovog trenutka je mišljenja da nećemo 
dizati porez.
Što se tiče pitanja u svezi čišćenja kanala, načelnik komentira kako se slaže da se treba poraditi na 
čišćenju i održavanju, te smatra da su kanali jako dobro i podnijeli ove obilne kiše, a slaže se i da 
treba napravit detaljan plan održavanja u budućnosti.
Nadalje, na raspravu se javlja vijećnik Kruno Belošević kojeg zanima da li će se kositi bankine.
Načelnik odgovara kako će izvođač prvom prilikom krenuti s tim poslom.
Na raspravu se dalje javlja vijećnik Samir Kovačević kojeg zanima što s manjim oštećenjima na 
infrastrukturi, odnosno na privatnom vlasništvu, nastalih nakon izvođenja radova na kanalizaciji u 
Črnkovcima. Predlaže da se otvori e-mail adresa kako bi svaka osoba koja je pretrpjela štetu može 
istu i prijaviti.
Načelnik odgovara da što se toga tiče, da smo još tijekom izvođenja radova obavijestili mještane 
putem naše web stranice, facebooka da se direktno obrate na adresu Hidrobela. Svjestan je svih 
propusta i svega, te već smo imali iskustvo kada se gradilo u Marijancima i Kunišincima gdje je 
situacija bila i gora, te je upravo najveći problem bio baš to vraćanje u prvobitno stanje.

Budući da se nitko nije javio za raspravu predsjednik Ivan Mesaroš je zaključio 15. sjednicu 
Općinskog vijeća Općine Marijanci u 20:30 sati.

Zapisnik sastavila:
Ana Prevolšek

Ovjerovitelji zapisnika

Kruno Belošević

Davor Jurkić

PREDSJEDNIK  VIJEĆA
Ivan Mesaroš, mag.oec, v.r.


